
Referat af bestyrelsesmøde 3/5 2022 

 

1) Nyt fra formanden 

Ingen satellitklasse i første omgang. Håber det ændrer sig. 

 

2) Nyt fra ledelsen 

Ikke nok ansøgninger til den ledige lærerstilling, hvis der ikke kommer flere, laves der genopslag. Der 

har kun været 4 indtil videre. 

En afløser for Augustinus starter i morgen, så han kan nå at få lidt oplæring. 

Der er polemik om støtten til handicappet elev, vi ved endnu ikke hvem der betaler hvad. Hjælperen 

er en der udvælges af hjemmet, så umiddelbart er skolen ikke klar til at tage hele omkostningen. 

 

3) Skolebestyrelsesvalg 

Opstillede: Kirsten, Eva, Rikke, Louise og Monika. Da der kun skal bruges 4 betyder det et kampvalg. 

Laila vil godt være 2. suppleant hvis der ikke kommer flere kandidater. Niels og Janni fortsætter 2 år 

mere. 

Der skal laves en præsentation af alle opstillede med billede. Oplysninger samles og sendes ud via 

Aula. Valget skal være afholdt senest 10/6. Vi kan eventuelt vælge den 8/6 hvor der i forvejen er 

bestyrelsesmøde. Valgperioden fastsættes til at løbe fra 30/5 – 8/6. 

 

4) Byggeri – status 

Status er at vi ikke ved noget. 

 

5) Evaluering af skolefest 

Regner med at der var ca. 150 deltagere – en del om formiddagen også. 

Eleverne var glade og tilfredse. Der var også godt gang i salget fra boden. Måske manglede der lidt 

en discjockey, men alt i alt var det en god skolefest. 

 

6) Eventuelt 

Vi skal være OBS på trivselsdagen i det nye skoleår. Forslås at den ligger i september. 


